
 

 

 

Referat 

ordinært styremøte 
 

 

Mandag 27.03.2023 kl. 19.00 

Sted: Kjøkken, Fotballstua  

 

 
Navn 

 

  
Verv 

 
Mobilnr. 

 
E-post adresse 

Knut Erik Sandsund x Leder 99442780 leder@kattemhandball.no 

John Olav Johansen x Nestleder 41276926 nestleder@kattemhandball.no 

Kent Gjerde x Sportslig leder 46424987 sport@kattemhandball.no 

Franziska Luther x Kasserer 40018457 kasserer@kattemhandball.no 

Marit Stjern Håberg x Sekretær 95038613 sekr@kattemhandball.no 

 

X = tilstede 
 

 

Saksliste 

 
1. Godkjenne referat fra forrige møte 
 

2. Økonomi 
• Status 

 
3. Hall og kiosk 
• Møterommet i hallen er ikke tilgjengelig lenger for møtevirksomhet. Hva gjør vi? 

• Lås til bakrommet i kiosken. Må bekostes av klubb 
 

4. Sportslig status 
• Status 

 
5. Årshjul og oppgaver 
• Årsmøte 2023 – kort oppsummering 

 

6. Eventuelt 
• Skal enkeltspillere kunne få fritak for dugnadsaktivitet? 

- styret tar en prinsipiell diskusjon rundt temaet  
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Sak 
nr Sak Oppfølging 

1 Godkjenne referat fra forrige møte  
 Ingen kommentarer. Nestleder 
 Til info: 

Kattem Håndball har nå fått nytt styre etter årsmøtet. Se tabell over. I tillegg er 
Morten Grunnhov valgt inn som varamedlem. 

 

   

   

2 Økonomi  
 Driftskonto pr mars 23: 876 000 kr. Av større bevegelser inn på konto er medlems- 

og treningsavgift. Det bemerkes at nesten alle har betalt treningsavgiften denne 
gangen. Styret er av den oppfatning at dette i all hovedsak skyldes enkelheten med 
innbetaling via klubbappen Hoop-It.  

Kasserer 

   

   

3 Hall og kiosk  
 Møterommet i hallen er nå overtatt av Trondheim Eiendom og klubben har ikke 

lenger tilgang til dette. Avvikling av styremøter må skje andre steder i tiden som 
kommer. Se for øvrig punkt under “eventuelt” 

Styret 

 Kioskansvarlig har registrert noe svinn av varelageret i kiosken. Klubben har fått 
godkjenning på å skifte lås på dør inn til bakrommet. Dette bekostes av klubben. 

Hall-og kioskansvarlig 

   
   

4 Sportslig  
 På spillersiden er det betydelig usikkerhet rundt neste sesong for J2006. Man har 

skissert en mulighet for divisjonsspill der laget får forsterkninger fra noe eldre 
spillere, men ingen avklaring enda.  
 
J2009 fortsetter høyst sannsynlig sitt samarbeid med Heimdal.  
 
2010 har veldig liten spillergruppe, men fortsetter sitt samarbeid med Klæbu. 
 
Det har vært uro i den yngste årsklassen med G2016. Sportslig følger opp med 
tettere tilsyn. 
 
Styret vil gratulere J2009 som vinnere av sin serie og ønsker å gi laget en ekstra 
oppmerksomhet. 
Vedtak: spillergruppen inkl. trenere får dekket en sosial hyggekveld med mat og 
drikke. Refusjon mot kvittering. 

Sportslig leder/utvalg 

   
   

5 Årshjul og oppgaver  

 Frist for seriepåmelding er 1.mai. Det samme når det gjelder dommeroppmelding. 
Klubben har pr i dag fire dommerpar. 

Dommeransvarlig 

 Årets reisecup blir Trondheimscupen (Rema1000-cupen) som avholdes siste uken i 
april. Tanken er at det vil komme mange tilreisende lag fra andre deler av landet 
og som gjør at man møter nye og ukjente motstandere. Styret vil forsøke å lage et 
sosialt program rundt arrangementet for å bygge klubbsamhold. Eksempelvis med 
telt, mat og drikke (foodtruck?), morsomme konkurranser og andre aktiviteter. 

Styret 

   



 

 

Sak 
nr Sak Oppfølging 

   

6 Eventuelt  
 Søknad fra J2010 om støtte til A-kort til Baldus Cup (Lillehammer) 

 
Vedtak: søknaden innvilges med 700kr i støtte pr. spiller (5 stk) 

Leder varsler søker 

 Skal enkeltspillere kunne få fritak for dugnadsaktivitet? 
 
Styret ønsker ikke å åpne opp for en slik mulighet. Dugnad er selve ryggraden i 
klubbdrift både lokalt og nasjonalt, og det oppfordres sterkt til at man håndterer 
slike enkeltsaker innad i lagene.  

 

 Kattem håndball har som en av få klubber ikke noe eget klubblokale. Så langt har vi 
disponert rom og kjøkken i Åsheimhallen med de begrensninger som ligger der. 
Møterommet er som tidligere nevnt nå avstengt for klubben. Trimrommet kan 
benyttes til sosiale tiltak eller møtevirksomhet, men er til tider plaget med maur. 
Egnede fasiliteter i nærområdet er heller ikke lett å finne for leie eller lån.  

Styret 

   

   

 Neste styremøte: mandag 24.4. kl. 19.00  

   

 
 
 


